
Братислав Гашић: Вучић је посвећенији послу од Дачића
недеља, 21 јул 2013 21:57

Београд - Спекулације су да ћу ја бити један од нових министара у реконструисаној
влади. О томе нисам разговарао са председником странке Александром Вучићем , али
постоје ствари које не могу да се одбију.

  

Као војник странке, нећу одбити ниједно задужење па ни министарско - каже за Данас
Братислав Гашић, потпредседник Српске напредне странке, у разговору за Данас не
искључујући потпуно могућност да ће се наћи у реконструисаној влади . Он напомиње да
би у владу морали да дођу неки нови људи са новом енергијом, јер је то једини начин да
се Србија извуче из овако дубоке кризе и додаје да су министри из редова СНС стручни
и дивни људи, али да се сви нису баш најбоље снашли.

  

Сви министри низ СНС су ковертирали оставке. Да ли се већ сада зна чија ће
оставка бити прихваћена?

  

- Не, то ће бити одлучено на Главном одбору у петак, али председник странке је први
направио гест тиме што је рекао да није задовољан оним што је сам учинио у
министарству одбране, због свих других обавеза које је имао.

  

Имате ли ви конкретну примедбу на рад неког од ваших министара?

  

- Многи од нас нису меродавни, ни стручни да суде о раду, примера ради, министра
енергетике, али сви знамо да је увек могуће боље радити, колико год да је неко добро
радио.

  

Колико је СНС блиска опција ротирања министарских ресора са коалиционим
партнерима?
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- То је питање за шефове странака, али то није спорно. Могу, ипак, да поручим свима
који су настојали да потцене СНС, да ми имамо веома велики број добрих и квалитетних
људи који искрено воле своју земљу и који желе да се за њу боре, па зато и не сумњамо
да бисмо се одлично снашли у ресорима који би евентуално дошли код нас.

  

ДС ипак тврди да ви кубурите са кадровима?

  

- Само они не треба да нам причају о стручности. Имали су дванаест година да покажу
какве кадрове имају.

  

Можда вам се ДС препоручује за неку нову коалицију?

  

- Искрено не верујем у коалицију са демократама.

  

Да ли вас је наљутио став УРС-а и Млађана Динкића да су спремни да промене
своје министре само уз образложених став коалиционих партнера?

  

- Ми себи нећемо дозволити да се изјашњавамо о њиховим министрима. Прво они сами
то морају учинити , иако грађани већ имају свој суд ко је од министара колико добро
радио. Ја имам свој суд о њиховом раду , али само ћу вам рећи да је прошло време када
су неки могли да држе одређене фотеље и да без великог степена одговорности раде
посао. Сада је то за нама, јер је дошло време наплате. Ова влада је осуђена да све
дугове претходних влада мора да враћа.

  

Спекулише се да ће Динкића у делу ресора привреде заменити Бојан
Димитријевић, ваш кадар и бивши министар?

  

- Немам информацију да ће Бојан Димитријевић заменити Динкића.
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Бројчано можете и без УРС-а да реконструишете владу?

  

- То је тачно и то би захтевало промену коалиционог споразума . Међутим, став СНС од
првог дана је да је Србији потребан један шири консензус, како бисмо заједнички
омогућили излазак из проблема. А што се потенцијалних коалиционих партера из ЗЗС,
СПО и СВМ тиче , рано је о томе да се говори. Сачекајмо да прођу главни одбори.

  

Причу о реконструкцији многи већ пореде са шпанском серијом чији се крај не
назире?

  

- Ту причу пласира ДС, али је срамота храброст коју смо ми показали називати шпанском
серијом. Не дам за право никоме да СНС ставља у исти кош одакле су и ти који то
причају дошли. Док су они били на власти, једни исти људи су само мењали министарске
фотеље.

  

Али поред ДС и ДСС и Двери сматрају да су превремени избори бољи од
реконструкције?

  

- Народу су избори преко главе и они не могу да поправе социјално економску ситуацију.
Ми не бежимо од избора и спремни смо за њих, али ајде да радимо. О изборима причају
они који немају идеје и не желе да раде.

  

Али и ви сами спомињете изборе у порукама коалиционим партнерима?

  

- Немамо ми разлога њих да уцењујемо, али је њихов проблем што не верују у
истраживања јавног мњења по коме наш председник има 67 посто подршке грађана. У
страху су велике очи.

  

Да ли би влада боље радила уколико би нас премијерско место , уместо Дачића,
дошао Вучић?
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- Знајући какав елан има председник СНС ја гласам за такву промену са обе. То не значи
да је Дачић лоше радио, али значи да је Вучић посвећенији послу. Он је неко ко је
енергичнији и неко кога ничим не можете уценити , нити му наћи једну лошу црту .

  

Чини се да је циљ реконструкције промена премијера?

  

- Не могу то да вам потврдим, јер о томе никада јавно није говорено.

  

Мирјана Р. Миленковић

  

(Данас)
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